

File reference: HAD LA ELT/15/F -

To the public officer appointed by the Secretary for Home and Youth Affairs

### **Application for Renewal of Tombola Licence**

I wish to renew my Tombola Licence when it expires.

#### Exemption of licence fee

- I represent a local registered charity. I wish to apply for a waiver of the licence fee.

#### Collection of Licence

- I wish to collect the licence in person at Office of the Licensing Authority in Unit 2503-05, 25<sup>th</sup> Floor, AIA Tower, 183 Electric Road, North Point, Hong Kong.
- I wish to authorize a person to collect the licence on my behalf. (The authorized person will bring along my letter of authorization bearing the name and Hong Kong Identity Card number of that person for authentication purpose upon collection of licence.)
- Please send the licence to me by post\* to the address specified below :

Name: _____
Address: _____
_____

\_\_\_\_\_  
Signature of Applicant

\_\_\_\_\_  
Name of Applicant

\_\_\_\_\_  
Name of Organization

Date: \_\_\_\_\_

**Note**  Please tick (✓) as appropriate.

\* Licences are sent out by registered mail (normal delivery lead time will be about 3 to 4 working days).

#### **Important Notes:**

1. The licensee must comply with all laws in the Hong Kong Special Administrative Region (“HKSAR”), including but without limitation to the Law of the People’s Republic of China on Safeguarding National Security in the Hong Kong Special Administrative Region (“National Security Law”) and other relevant laws of the HKSAR in relation to the safeguarding of national security (“relevant laws”). In particular, Article 3 of the National Security Law provides that it is the duty of the HKSAR under the Constitution of the People’s

Republic of China to safeguard national security and the HKSAR shall perform the duty accordingly, and that the executive authorities, legislature and judiciary of the HKSAR shall effectively prevent, suppress and impose punishment for any act or activity endangering national security in accordance with the National Security Law and other relevant laws. Article 6(2) of National Security Law provides that any institution, organisation or individual in the HKSAR shall abide by the National Security Law and the laws of the HKSAR in relation to the safeguarding of national security, and shall not engage in any act or activity which endangers national security. It is therefore the duty of the licensee to ensure that the intended tombola game will not involve any act or activity which would or is likely to constitute or cause the occurrence of any offence endangering national security or any act or activity which would otherwise be contrary to the interests of national security, and that no such act or activity will be undertaken by the applicant and/or its employees, agents, sponsors, promoters and contractors and any other person(s) who will be involved in the organisation or operation of the intended tombola game. In accordance with section 22(4) of the Gambling Ordinance, the public officer appointed by the Secretary for Home and Youth Affairs (“the public officer”) may cancel a tombola licence at any time if a condition of the licence is contravened or if he/she considers that the public interest so requires. National security interest is an important aspect of public interest to be considered by the public officer in such regard. Licensees failing to observe the licence condition(s) and/or their obligations in relation to the safeguarding of national security are liable to have their licence cancelled.

2. The public officer is entitled to reject the renewal application if, amongst others, the public officer has reasonable ground to believe that: -
  - (a) the applicant or any of its employees, agents, sponsors, promoters, contractors and any other person(s) who will be involved in the organisation or operation of the intended tombola game (including but without limitation to the person(s) involved as stated by the applicant in the application form) has engaged in or otherwise been involved in, or will engage in or otherwise be involved in, any act or activity which would or is likely to constitute or cause the occurrence of any offence endangering national security or any act or activity which may otherwise be contrary to the interests of national security; and
  - (b) the intended tombola game will involve any act or activity which would or is likely to constitute or cause the occurrence of any offence endangering national security or any act or activity which may otherwise be contrary to the interests of national security.
3. The public officer may, if he/she considers necessary, require the applicant to provide further information in support of the licence renewal application. All information provided in connection with the licence renewal application may be referred to other Government bureaux/departments or organisations for purposes in connection with the processing of the licence renewal application.

檔案編號： HAD LA ELT/15/F -

致：民政及青年事務局局長委派的公職人員

### 氹波拿牌照續期申請

本人希望申請氹波拿牌照續期。

#### 豁免牌照費用

- 本人代表的機構乃一本地註冊慈善機構。本人擬申請豁免牌照費用。

#### 領取牌照

- 本人擬親身到牌照事務處位於香港北角電氣道 183 號友邦廣場 25 樓 2503-05 室的辦事處領取牌照。
- 本人擬委託另一人代表領取牌照(受託人將帶同本人的委託書。委託書上已註明受委託人的姓名及香港身份證號碼，以便確認身分)。
- 請按下列地址將牌照寄\*給本人：

姓名： \_\_\_\_\_

地址： \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

申請人簽署： \_\_\_\_\_

申請人姓名： \_\_\_\_\_

機構名稱： \_\_\_\_\_

年 月 日

**附註**  請在適當方格內加上 ✓ 號。

\* 牌照會以掛號函件寄出(一般郵遞時間大約為三至四個工作天)。

#### 重要提示：

1. 持牌人必須遵守香港特別行政區(香港特區)的所有法律，包括但不限於《中華人

民共和國香港特別行政區維護國家安全法》(《國安法》)和香港特區有關維護國家安全的其他法律(有關法律)。當中《國安法》第三條規定，香港特區負有維護中華人民共和國國家安全的憲制責任，應當履行維護國家安全的職責，而香港特區的行政機關、立法機關、司法機關應當依據《國安法》和其他有關法律規定有效防範、制止和懲治危害國家安全的行為和活動。《國安法》第六條(二)規定，在香港特區的任何機構、組織和個人都應當遵守《國安法》和香港特區有關維護國家安全的其他法律，不得從事任何危害國家安全的行為和活動。因此，持牌人有責任確保擬進行的氹波拿博彩遊戲不會涉及任何會或可能構成或導致危害國家安全的任何罪行，或任何在其他方面不利於國家安全的行為或活動，而申請人及／或其僱員、代理人、贊助人、推廣人、承辦商，以及將參與組織或營辦擬進行的氹波拿博彩遊戲的所有其他人士亦不會從事此類行為或活動。根據《賭博條例》第22(4)條，如牌照的條件遭違反，或基於公眾利益的考量，民政及青年事務局局長委派的公職人員(有關公職人員)可隨時取消該等牌照。國家安全是有關公職人員考量公眾利益的重要元素，持牌人如未能履行任何涉及維護國家安全的牌照條件及／或責任，其牌照可能會被取消。

2. 如有關公職人員有合理理由相信出現下列情況，可拒絕續發牌照申請：
  - (a) 申請人或其僱員、代理人、贊助人、推廣人、承辦商，以及將參與組織或營辦氹波拿博彩遊戲的任何其他人士(包括但不限於申請人在申請表格中提述的人士)曾經或將會從事或以其他方式參與任何會或可能構成或導致危害國家安全的任何罪行，或任何在其他方面不利於國家安全的行為或活動；及
  - (b) 進行的氹波拿博彩遊戲將會涉及任何會或可能構成或導致危害國家安全的任何罪行，或任何在其他方面不利於國家安全的行為或活動。
3. 有關公職人員如認為有需要，可要求申請人提交進一步的資料，以支持續發牌照申請。所有與續發牌照申請有關的資料或會轉交其他政府決策局／部門或機構，以便審批申請。